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MÖTESRUBRIK Hjälpmedelsråd  

PLATS Hjälpmedelscentrum, Gripen 2 

TIDPUNKT Onsdag 2025-04-09 klockan 15:00 – 16:00  
 

NÄRVARANDE 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
FRÅNVARO 

Adam Osbäck, FRV (Funktionsrätt Västmanland) 
Magnus Agestav, FRV  
Lars Elgh, FRV 
Magnus Loman, Hjälpmedelscentrum 
Kerstin Berg Mörén, Hjälpmedelscentrum 
Gäster  
Vicki Skure-Eriksson, RBU (har ingen plats enl gällande rådsbeskrivning i 

Hjälpmedelsrådet, men deltog av föreningens intresse. Dialog ska föras för 

framtida representation i FRV då RBU lyder under dem. RBU är välkomna!)  
 
Chatharina Viklund, Neuro Västerås  
Margareta Hallner, FUB 
Lena Hedström, Neuro Västerås 
Ulrika Ekman, FRV 
Tina Sunderman, FRV 
Päivi Anttila, FRV 

DAGORDNING 

1. Föregående minnesanteckningar 
Inga synpunkter på föregående minnesanteckningar. 
 

2. Dialog kring uppdrag föregående möte 
 

- Utmaningsdialog för 2026 
Magnus Loman introducerar. Årligt återkommande dialog 
som ska ligga till grund för Hjälpmedelsnämndens 
viljeinriktning 2026.  
 
Diskussion i gruppen: 
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• Behov av att hitta lösningar för att snabbare kunna 
rekonditionera och återanvända hjälpmedel. 

• Förslag på samarbete med Arbetsförmedlingen och 
kommuner för att hämta och rekonditionera hjälpmedel. 

• Möjlighet att använda personer i omställning eller praktik, 
inklusive lönestöd, för att avlasta befintlig personal. 

• Hitta samarbeten inom regionen för att omfördela 
kompetens och resurser (t.ex. samarbete med 
logistikavdelningen). 

• Utforska möjligheten att samarbeta mer inom 7-klövern för 
att pressa priser i avtal. 

• Det cirkulära flödet av hjälpmedel är också positivt ur ett 
miljöperspektiv. 

• Diskussion om att vara mer restriktiv när det gäller 
hjälpmedel utanför beslutat sortiment  

• Överväganden kring att begränsa tillgången till hjälpmedel, 
men samtidigt säkerställa att barnens behov inte negligeras 
(enligt barnkonventionen). Vissa hjälpmedel skulle kunna 
köpas av patienter själva. 

• Diskussion om överförskrivning, används alla hjälpmedel 
som förskrivs? 

• Möjlighet att minska behovet av hjälpmedel genom 
förebyggande åtgärder, t.ex. träning eller kampanjer för att 
motverka en stillasittande livsstil. 

• Köp av begagnade hjälpmedel. (Det är för närvarande inte 
möjligt att köpa begagnade hjälpmedel, men det pågår en 
dialog med andra regioner om möjliga lösningar.) 

• Förslag om att prova leasing som alternativ till direkt inköp 
av hjälpmedel. 
 

3. Information från intresseorganisationerna  
- FRV 
- FUB  
- RBU 

Välbesökt prova på-dag för parasport på Castellum arena, 
både barn och vuxna. Tydligt att behovet finns.  

- Neuro 
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4. Frågor från intresseorganisationerna 
Inget aktuellt 
 

5. Information från Hjälpmedelscentrum 
Magnus Loman redogör för  

- Verksamhetsplan för 2025 
Plan för genomförande av uppdrag och måluppfyllelse.  

 
6. Uppdrag inför nästa möte 

 
7. Övriga frågor 

 
8. Nästa möte 

Den 2 september 
 
Vid anteckningarna  
/Kerstin Berg Mörén 
 


